
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu,

Finansów, Mienia i Planowania oraz

Rolnictwa i Gospodarki Przestrzennej

Rady Gminy w Przewozie

w dniu 27 sierpnia 2018 r.

Przewodnicząca  rozpoczęła  posiedzenie  o  godz.  10.03.  Nieobecny  był  radny  Adrian 

Przybyłek.

Pkt  1.  Spotkanie  z  przedstawicielami  koła  łowieckiego  oraz  Nadleśnictwa  Wymiarki. 

Omówienie spraw z zakresu szkód łowieckich form działania i dalszej współpracy. Informacja 

w sprawie szacowania szkód w uprawach rolnych powstałych z powodu suszy. 

Na posiedzenie  przybył  pan  Dariusz  Dyba  Prezes  Koła  Łowieckiego  „Cietrzew”,  który 

przedstawił informacje odnośnie wielkości szkód, kwoty odszkodowań oraz działań jakie miałyby 

prowadzić do zapobiegania tym zdarzeniom. 

Jako  przedstawiciel  Nadleśnictwa  Wymiarki,  przybył  pan  Zdzisław  Kiljan,  leśniczy  ds. 

łowieckich. 

Pkt 2. Omówienie projektów uchwał. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży, 

zasad  usytuowania  miejsc  oraz  ograniczeń  czasowych  sprzedaży  i  podawania  napojów 

alkoholowych dla terenu gminy Przewóz omówił z uzasadnieniem Wójt. Wyjaśnił, że konieczność 

zmian wynika z nowych zapisów ustawy. Projekt był też uzgadniany i opiniowany przez wszystkie 

sołectwa gminy bo taki jest wymóg ustawodawcy. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie – 3 głosy za. 

Przy projekcie odnośnie projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na  terenie  Gminy Przewóz,  Wójt  wyjaśnił,  że  należy powtórzyć  procedurę  bo  trzeba  najpierw 

uzyskać opinię PGW WP.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  stawek  dotacji  przedmiotowych  omówiła 

z uzasadnieniem pani Skarbnik. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie  omówiła z  uzasadnieniem pani  Skarbnik. 

Wyjaśniła,  że  uchwała  jest  konsekwencją zmiany dotacji  dla  ZGK, ale  także  należało dokonać 

przesunięć w związku z zaplanowaną przebudową dróg gminnych. Zmiany dokonywane są także ze 

względu na planowaną emisję obligacji komunalnych. 



Radny  Staniek  zapytał,  czy  jest  aż  tak  niezadowalająca  sytuacja,  że  trzeba  emitować 

obligacje. Wójt odpowiedział, że żeby realizować duże inwestycje to trzeba je wyemitować. Zawsze 

było tak, że brane były kredyty na realizację dużych zadań. W budżecie są za niskie dochody żeby 

była możliwość realizacji inwestycji ze środków własnych. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  WPF  gminy  na  lata  2018  –  2026  omówiła 

z uzasadnieniem  pani  Skarbnik.  Wyjaśniła,  że  uchwała  jest  konsekwencją  zmian  dokonanych 

w budżecie gminy. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt uchwały przedstawiła z uzasadnieniem pani Skarbnik. Wyjaśniła, że emisja będzie 

podzielona na transze. Nie będzie emisji od razu na całość. Pierwsza transza zostanie przeznaczona 

na inwestycje związane z remontami dróg w miejscowości Bucze i Lipna. Przetarg na wyłonienie 

wykonawcy już się odbył, a na daną chwilę trwa weryfikacja dokumentów. Jeżeli Rada podejmie 

uchwałę  o  przystąpieniu  do  emisji,  to  następnie  wnioskuje  się  o  opinie  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej i jeżeli będzie pozytywna to wtedy dopiero można składać oficjalny wniosek do 

banku. 

Radny  Staniek  poprosił  o  ujęcie  w  tytule  uchwały,  że  chodzi  o  emisję  obligacji 

komunalnych. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o godzinie 12.10.

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


